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PROTOKÓŁ XVII/2019 
 

z obrad Nadzwyczajnej XVII Sesji Rady Miejskiej Leszna  
VIII kadencji, odbytej w dniu 26 listopada 2019 roku w sali sesyjnej 
Urzędu Miasta Leszna ul. Kazimierza Karasia nr 15 w Lesznie,  
w godzinach od 17:00 do 17:13. 
 
Pan Wiceprzewodniczący Piotr Więckowiak przewodniczy obradom  
XVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Leszna. 

 
 
Pkt 1. Otwarcie obrad. 
 

Pan Wiceprzewodniczący Więckowiak – Szanowni Państwo! Otwieram 
obrady XVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Leszna. Witam Radnych Rady 
Miejskiej Leszna. Witam Pana Łukasza Borowiaka Prezydenta Miasta Leszna i jego 
współpracowników. Witam przedstawicieli prasy lokalnej, radia i telewizji oraz 
mieszkańców. Proszę o zalogowanie do programu e-Sesja i potwierdzenie quorum. 
Stwierdzam, że na 23 Radnych w Sesji na chwilę obecną uczestniczy 17 Radnych, 
zatem wszelkie podjęte przez nas decyzje będą ważne. Mamy quorum. W dniu  
22 listopada 2019 roku na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej Leszna wpłynął 
wniosek Prezydenta Miasta Leszna o zwołanie na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy  
o samorządzie gminnym nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Leszna wraz  
z porządkiem obrad – Jest na piśmie i stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego 
protokołu – oraz projektami uchwał na DRUKACH Nr: 245, 246, 247 i 248. 
Otrzymaliście Państwo porządek obrad dzisiejszej Sesji wraz z projektami uchwał 
na swoje skrzynki e-mailowe. Projekty uchwał zostały również umieszczone na 
stronach Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta Leszna oraz w systemie  
e-Sesja. Czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku obrad? Nie widzę. 
Przystępujemy zatem do realizacji porządku obrad. 

 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca Uchwałę nr V/53/2019 Rady Miejskiej Leszna z dnia 31 stycznia 
2019 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek jednostkowych dotacji 
przedmiotowych dla samorządowych zakładów budżetowych na rok 2019 
– DRUK Nr 245, 

2) zmiany uchwały budżetowej Miasta Leszna na rok 2019 – DRUK Nr 246, 
3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Leszna na lata 2019-2048  

– DRUK Nr 247, 
4) emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu  

– DRUK Nr 248. 

3. Zakończenie. 
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Pkt 2. Podjęcie uchwał w sprawie. 
 
1) zmieniająca Uchwałę nr V/53/2019 Rady Miejskiej Leszna z dnia 31 stycznia 

2019 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek jednostkowych dotacji 
przedmiotowych dla samorządowych zakładów budżetowych na rok 2019 
– DRUK Nr 245 – Jest na piśmie i stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego 
protokółu. 

 
Pan Wiceprzewodniczący Więckowiak – Projekt uchwały został Państwu 

przedstawiony przed chwilą na posiedzeniu Komisji Budżetowo-Finansowej  
z udziałem wszystkich Radnych. Czy jest potrzeba przedstawienia go ponownie? 
Nie widzę takiej potrzeby, nie widzę też zgłoszeń. Projekt uchwały na DRUKU  
Nr 245 uzyskał akceptację członków Komisji Budżetowo-Finansowej. Za przyjęciem 
projektu uchwały głosowało 6 radnych. Projekt ten został zaopiniowany pozytywnie 
na podstawie §14 ust. 6 Regulaminu Rady Miejskiej Leszna. Otwieram listę 
zgłoszeń do dyskusji. Proszę o zgłoszenia. Kto z Państwa chciałby zabrać głos? 
Zamykam listę zgłoszeń do dyskusji. Nie widzę zgłoszeń. Przystępujemy zatem do 
głosowania. Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały na DRUKU Nr 245 w sprawie 
zmiany uchwały nr V/53/2019 z dnia 31 stycznia 2019 roku w sprawie ustalenia 
wysokości stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla samorządowych 
zakładów budżetowych na rok 2019, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 
przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Informuję Wysoką Radę, że 
uchwała w sprawie zmiany uchwały nr V/53/2019 z dnia 31 stycznia 2019 roku  
w sprawie ustalenia wysokości stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla 
samorządowych zakładów budżetowych na rok 2019 –  DRUK Nr 245 – została 
podjęta: 
 
Uchwała została podjęta:  
13 głosami za,  
  5 głosami przeciw,  
  0 głosami wstrzymującymi się 

 
 

Uchwała Nr XVII/237/2019 
Jak w Załączniku Nr 3 

 
 
Kolejny projekt uchwały w sprawie; 
 
2) zmiany uchwały budżetowej Miasta Leszna na rok 2019 – DRUK Nr 246 

– Jest na piśmie i stanowi Załącznik Nr 4 do niniejszego protokółu. 
 

Pan Wiceprzewodniczący Więckowiak – Szanowni Państwo! W związku  
z tym, że przed chwilą odbyła się komisja, proponują, abyśmy tego druku już nie 
omawiali po raz kolejny. Czy są może inne głosy w tej sprawie? Nie ma. Informuję, 
że projekt na DRUKU Nr 246 uzyskał akceptację członków Komisji Budżetowo-
Finansowej, Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 4 radnych, 2 osoby się 
wstrzymały, nie było głosów sprzeciwu. Otwieram listę zgłoszeń do dyskusji. Proszę  
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o zgłoszenia. Zamykam listę zgłoszeń do dyskusji. Mamy jedno zgłoszenie. Bardzo 
proszę Pani Radna Edyta Feliczak-Przybyła. 

Pani Radna Feliczak-Przybyła – W imieniu klubu uważamy, że  
w zmianach do uchwały budżetowej jest bardzo dużo pozycji jednoznacznie 
pozytywnych, które chcielibyśmy naprawdę poprzeć, takich jak uruchomienie 
projektu Erasmus+ i wiele, wiele innych, ale niestety obok tego w jednej uchwale 
znajdują się zmiany, na które jako klub nie możemy wyrazić zgody. Dziękuję bardzo. 

Pan Wiceprzewodniczący Więckowiak – Szanowni Państwo! 
Przystępujemy do głosowania. Kto z Pań i Panów jest za podjęciem uchwały na 
DRUKU Nr 246 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Leszna na rok 2019, 
proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie odpowiedniego przycisku, kto jest za? Kto 
jest przeciw? Kto się wstrzymał? Informuję Wysoką Radę, że uchwała w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Miasta Leszna na rok 2019 na DRUKU Nr 246 została 
podjęta:  
 
Uchwała została podjęta:  
12 głosami za,  
  6 głosami przeciw,  
  0 głosami wstrzymującymi się 

 
Uchwała Nr XVII/238/2019 

Jak w Załączniku Nr 5 
 

 
Kolejny projekt uchwały w sprawie; 
 
3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Leszna na lata 2019-2048  

– DRUK Nr 247 – Jest na piśmie i stanowi Załącznik Nr 6 do niniejszego 
protokółu. 

 
Pan Wiceprzewodniczący Więckowiak – Analogicznie jak powyżej, 

proponuję, abyśmy tego projektu ponownie nie przedstawiali, ponieważ został już 
omówiony na wcześniejszych komisjach. Czy zgadzają się Państwo z tym? Nie 
widzę sprzeciwu. Na komisji, która się odbyła przed chwilą projekt na DRUKU  
Nr 247 uzyskał akceptację Komisji Budżetowo-Finansowej. Za przyjęciem projektu 
uchwały głosowało 4 radnych, 2 się wstrzymało, nie było głosów sprzeciwu. 
Otwieram listę zgłoszeń do dyskusji nad projektem uchwały na DRUKU Nr 247. 
Zamykam listę zgłoszeń do dyskusji. Mamy jedno zgłoszenie . Bardzo proszę Pan 
Radny Jacek Matecki.  

Pan Radny Matecki – Panie Przewodniczący!  Wysoka Rado! Szanowni 
Państwo! Mam takie pytanie, jeżeli chodzi o WPF. Jaki jest cel zwiększenia limitu 
wydatków na modernizację Ratusza w roku 2019 o kwotę 1,5 mln, zmniejszając 
wydatki w roku 2020? Przypomnę, że wcześniej na remont Ratusza limit wydatków 
był  w wysokości 1 mln, czyli w tej chwili zwiększamy do kwoty 2,5 mln zł. Mamy 
koniec listopada i trudni jest mi sobie wyobrazić wykonanie prac, za które 
moglibyśmy ponieść koszty w wysokości 2,5 mln zł do końca grudnia, dlatego moje 
pytanie, jaki jest cel zwiększenia limitu wydatków w 2019 roku o kwotę 1,5 mln zł na 
remont Ratusza. 
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Pan Wiceprzewodniczący Więckowiak – O odpowiedź na pytanie proszę 
Panią Skarbnik Grażynę Hałupkę. Czy jest Pani w stanie Panu coś wyjaśnić? 

Pani Hałupka, Skarbnik Miasta Leszna – Szanowni Państwo! Jeżeli 
chodzi o Ratusz, ze względu na konieczność przewidywane są prace jeszcze do 
końca roku do wykonania, a środki niewykorzystane w tym roku wejdą w wydatki 
niewygasające. Dziękuję. 

Pan Wiceprzewodniczący Więckowiak – Dziękuję za udzielenie 
odpowiedzi. Przystępujemy zatem do głosowania. Kto z Pań i Panów Radnych jest 
za podjęciem uchwały na DRUKU Nr 247 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Leszna na lata 2019-2048, proszę o podniesienie ręki  
i naciśnięcie przycisku. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Informuję 
Wysoką Radę, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Leszna na lata 2019-2048 – DRUK Nr 247 – została podjęta: 

 
Uchwała została podjęta:  
12 głosami za,  
  6 głosami przeciw,  
  0 głosami wstrzymującymi się 
 

Uchwała Nr XVII/239/2019 
Jak w Załączniku Nr 7 

 
 
Kolejny projekt uchwały w sprawie; 
 
4) emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

 – DRUK Nr 248 – Jest na piśmie i stanowi Załącznik Nr 8 do niniejszego 
protokółu. 

 
Pan Wiceprzewodniczący Więckowiak – Podobnie jak w poprzednich 

przypadkach projekt został już omówiony  wcześniej na komisjach. Proponuję, 
abyśmy go już po raz kolejny nie omawiali. Czy macie Państwo jakieś uwago do 
tego? Nie widzę. Informuję, że przed momentem na posiedzeniu Komisji Budżetowo 
-Finansowej projekt uchwały na DRUKU Nr 248 uzyskał akceptację członków 
Komisji Budżetowo-Finansowej. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało  
4 radnych, 2 osoby się wstrzymały, nie było głosów sprzeciwu. Otwieram listę 
zgłoszeń do dyskusji. Proszę o zgłoszenia. Zamykam listę zgłoszeń do dyskusji. 
Mamy jedno zgłoszenia. Pan Radny Jacek Matecki, bardzo proszę. 

Pan Radny Matecki – Panie Przewodniczący!  Wysoka Rado! Szanowni 
Państwo! Mam pytanie: czy w związku z obligacjami, które dzisiaj musimy 
zaciągnąć, czy miasto występowało o zaliczki do organów współfinansujących 
wskazane w uzasadnieniu inwestycje? Bo jeżeli nie, to nie przemawia do mnie fakt, 
że i tak by to nic nie dało, bo takie zaliczki by nie wpłynęły. Bo dziś wychodzi na to, 
że lepiej jest zaciągnąć obligacje na dość dużą kwotę i ponosić koszty tych obligacji, 
niż wysłać, spróbować wysłać pismo np. do Marszałka w sprawie tej zaliczki, a list 
polecony kosztuje niewiele. Proszę o odpowiedź, czy miasto występowało, czy nie 
występowało o zaliczki. 

Pan Wiceprzewodniczący Więckowiak – O odpowiedź na pytanie proszę 
Panią Skarbnik Grażynę Hałupkę. 
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Pani Hałupka, Skarbnik Miasta Leszna – Szanowni Państwo! Jeżeli 
chodzi o projekty, na które zamierzamy emitować obligacje, miasto występowało  
o zaliczki. Jeżeli chodzi o wnioski o zaliczki, składa się w wersji elektronicznej za 
pomocą systemu SL, także tutaj nie ma konieczności wysyłania wersji papierowej 
chyba, że instytucje zarządzające w trakcie weryfikacji takich wniosków wyrażą taką 
konieczność. Dziękuję bardzo. 

Pan Wiceprzewodniczący Więckowiak – Dziękuję za udzielenie 
odpowiedzi. Przystępujemy w tym momencie do głosowania. Kto z Państwa jest za 
podjęciem uchwały na DRUKU Nr 248 w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad 
ich zbywania, nabywania i wykupu, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto 
jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Informuję Wysoką Radę, że uchwała  
w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu  
– DRUK Nr 248 – została podjęta: 
 
Uchwała została podjęta:  
12 głosami za,  
  6 głosami przeciw,  
  0 głosami wstrzymującymi się 
 

Uchwała Nr XVII/240/2019 
Jak w Załączniku Nr 9 

 
 
Pan Wiceprzewodniczący Więckowiak – Szanowni Państwo! 

Przechodzimy w tym momencie do pkt-u 3..… Tak? Bardzo proszę Pani Skarbnik. 
Pani Hałupka, Skarbnik Miasta Leszna – Ja jeszcze gwoli uzupełnienia. 

Szanowny Panie Radny! Ja przepraszam, rzeczywiście może źle zrozumiałam. 
Teraz tutaj w trakcie przy stole Pan Radny pytał, czy występowaliśmy o zaliczki  
w tym projekcie. Składaliśmy wnioski o płatność na pewne zakończone etapy robót, 
a to nie jest równoznaczne z wnioskami o zaliczki. Tak więc przepraszam, źle 
zrozumiałam, a tak to wygląda i rzeczywiście dalsza część mojej odpowiedzi była 
zgodna. Składamy to w systemie SL, a więc elektronicznie. Dziękuję bardzo. 

Pan Wiceprzewodniczący Więckowiak – Bardzo dziękuję Pani Skarbnik 
za uzupełnienie. Bardzo proszę, widzę ad vocem zgłasza się Pan Radny Jacek 
Matecki. 

Pan Radny Matecki – Dziękuję za to uzupełnienie, Pani Skarbnik. Nie, ja 
tutaj chciałbym tylko, bo nie ma dzisiaj wolnych głosów i wniosków, ale wracając do 
apelu dotyczący pełnej lodówki, uzgodniłem z Biurem Rady, że jeżeli ktoś z Państwa 
chce dzisiejszą dietę przeznaczyć na ten cel, można to wpłacić w Biurze Rady. Do 
4 grudnia te pieniążki tam będą zbierane, także dziękuję bardzo. 

Pan Wiceprzewodniczący Więckowiak – Dziękuję. Mam jeszcze pytanie 
do Pana Radnego, czy uzupełnienie odpowiedzi, które Pani Skarbnik przedstawiła 
wystarcza Panu? Nie zmienia to Pana decyzji w sprawie głosowania nad projektem 
uchwały? Dobrze. Dziękuję. Szanowni Państwo!  
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Pkt 3. Zakończenie. 
 

Pan Wiceprzewodniczący Więckowiak – Wyczerpaliśmy wszystkie 

punkty Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej. Dziękuję Państwu za przybycie. 

Zamykam obrady 17. Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Leszna. 

 
 
 
        Protokołował:                                                  Przewodniczący Obrad: 

      Szymon Hebisz                                        Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

 

Piotr Więckowiak 
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Wyniki głosowania jawnego przeprowadzonego podczas Nadzwyczajnej XVII Sesji 
Rady Miejskiej Leszna w dniu 26 listopada 2019 roku – Są na piśmie i stanowią 
Załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu. 
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